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Genopstiller 

 

Jeg har nu siddet i kredsstyrelsen siden sommeren 2020.  

 

På Hellebækskolen har jeg ud over min undervisning i 

dansk, idræt og HDS også virke som AMR. Tillidsposten 

som AMR har jeg haft siden 2010. 

 

På kredsen samarbejder jeg fortsat med Cristina Gjerding 

om arbejdsmiljøet. Dog har en omstrukturering af 

ressourcerne i HLF betydet, at det nu er mig, der er arbejdsmiljøansvarlig med god og tæt 

sparring fra Christina. 

 

Arbejdsmiljøgruppens vision er at bringe arbejdsmiljøet endnu mere på banen for at sikre 

det gode arbejdsliv for kollegaerne på skolerne. Kan arbejdsmiljø mon være synligt i en 

skoleplan? 

 

Sammen med Christina sidder jeg med i den kommunale arbejdsgruppe, der har til opgave 

at tilrettelægge efter- og videreuddannelse af ArbejdsMiljøOrganisationens repræsentanter 

i Helsingør kommune i de kommende år. Jeg er suppleant for Christina i C-MED som 

AMR. 

 

I HLF har vi siden 2020 haft et stort fokus på den grønne omstilling og bæredygtighed.  

Vi kalder det GRØN kreds, og i samarbejde med Merete Knuhtsen har jeg planlagt, 

tilrettelagt og gennemført adskillige netværksskabende aktiviteter for medlemmerne af 

Helsingør Lærerforening samt for andre interessenter. 

 

Arbejdet med den grønne omstilling er både nødvendigt og meget spændende – og den 

altafgørende adfærdsændring slår jeg meget gerne et slag for. 

 

Arbejdsmiljø og grøn omstilling og bæredygtighed – what’s not to like… og derfor 

genopstiller jeg til kredsstyrelsen. 
     

 

 

 


